
Protokół Nr 28/2021

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 12 stycznia 2021r.

Posiedzenie odbylo się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. Barbara Szlezer - Przewodnicząca;
2. LeszekKąkol-Z-caPrzewodnicz4cej;
3. Jadwiga Bukolt - Członek;
4. Anna Miczko - Członek;
5. Mariola Mosiądz - Śmigiel - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:

l . Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
3. Kadrowa Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Maria Chmielewska;
4. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz -

Tumanik;

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2. Informacje z działalności podmiotów medycznych;
3. Informacja w sprawie bieżącej sytuacji w oświacie;
4. Opinia w sprawie wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki

sportowe;
5. Opracowanie sprawozdania z prac Komisji za 2020r.;
6. Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
7. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Pani Szlezer poinformowała, że wpłynęły informacje z działalności :
- gabinetu rehabilitacji i terapii manualnej Pani Lucyny Suchomskiej;
- NZOZ ,,Doktór? Sp. z o.o.;
- NZOZ ,,Jantar";
- IZOMED Zakładu Rehabilitacji Pani Izabeli Sawickiej;
- Centmm Medyczne SPAMED.;
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- Caritas Diecezji Bydgoskiej;
(informacje stanowią za%czniki do niniejszego protokołu)

Pan Lesinski powiedział, że uwagi z dzisiejszego posiedzenia zostaną przekazane
poszczególnym podmiotom medycznym. Dodal że chęć udziału w dzisiejszym posiedzeniu
wyraziła Prezes Szpitala Powiatowego w Więcborku, ale ze względów technicznych nie jest
się w stanie zdalnie po%czyć.

Pani Szlezer powiedziała, że byłaby zainteresowana informacją w zakresie umiejscowienia
punktów szczepień.
Pan Kąkol zwrócił uwagę na kwestię dowożenia osób niepełnosprawnych do punktów
szczepień.
Pani Miczko poinformowała, że w ,Doktórze? powiedziano jej, że mieszkańcy będą szczepieni
w tych przychodniach, gdzie są zarej estrowani.
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że punkty szczepień będą się znajdować w
SPAMEDZIE, Bonusie i ,,Doktórze", natomiast podczas Sesji RM zapyta o możliwości
szczepień w tych podmiotach osób spoza terenu naszej gminy. Dodał, że zapyta również, czy
w szpitalu w Więcborku %dą szczepieni także mieszkańcy spoza Gminy Więcbork.

Ad.3. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił sprawozdanie z
wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
(sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Poinformował, że takie
sprawozdanie j est przedstawiane Radzie Miej skiej, Związkom Zawodowym i Regionalnej Izbie
Obrachunkowej, w związku z wymogiem zawartym w Karcie Nauczyciela. Nadmienił, że
sprawozdanie zostaje przedłożone Radzie Miejskiej i Związkom Zawodowym. Z
przeprowadzonych analiz wynikało zagrożenie, iż na szczeblu nauczycieli mianowanych nie
zostanie osiągnięte średnie wynagrodzenie brutto, co w efekcie skutkowałoby koniecznością
wypłacenia jednorazowego dodatku uzupełniającego. Ostatecznie jednak średnie
wynagrodzenia zostały uzyskane na każdym szczeblu awansu zawodowego. Dla nauczycieli
mianowanych uruchomiono dodatkowy grant, w ramach którego otrzymali wynagrodzenie za
prowadzenie zaję:ć dodatkowych, które zostaną zrealizowane w bieź4cym roku. Dyrektor
ZOOS przedstawił następnie stawki dodatków dla nauczycieli m.in. funkcyjny, motywacyjny,
wychowawstwo, jubileusz, odprawa emerytalna, doraźne (zestawienie dodatków z listy płac za
2020r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Następnie Dyrektor ZOOS przedstawił
wykaz etatów pracowników niepedagogicznych zatrudnionych w gminnych jednostkach
oświatowych (wykaz stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Pan Lesinski zapytał jakie są kryteria przyznawania dodatku motywacyjnego. Dyrektor ZOOS
powiedział, że kryteria przyznawania i wysokość dodatku motywacyjnego ustaliła Rada
Miejska. Dodatek motywacyjny dla dyrektorów szkół przyznawany jest przez Burrnistrza w
maksymalnej wysokości 531 zł/m-c brutto. Dodał, że o wysokości dodatku dla poszczególnych
dyrektorów decyduje Burmistrz, obecnie dyrektorzy otrzymują dodatek w jednolitej wysokości.
Pani Miczko zapytała o realizację godzin dodatkowych w formie grantu oświatowego.
Kadrowa ZOOS przypomniała, że w 2020r. istniało zagrożenie nieuzyskania średniego
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wynagrodzenia przez nauczycieli mianowanych. W związku z powyższym, za wyjątkiem szkół
w Zbożu i Wiśniewie, we wszystkich pozostałych szkołach i przedszkolach zostaną
uruchomione dodatkowe zajęcia. W jednej ze szkół takie zajęcia się już faktycznie rozpocze;ły
tj. w Szkole Podstawowej Nr l w Sępólnie Krajeńskim. Pozostałe zajęcia zostaną uruchomione
po feriach zimowych. W przedszkolu nr l i2 będą prowadzone zajęcia przez 2 nauczycielki, w
szkole Nr l i w Lutowie przez 4 nauczycieli; w szkole Nr 3, Zalesiu i WaMowie - 3 nauczycieli.
Dyrektor ZOOS podkreślił, że rozsądniej jest zapłacić nauczycielom za wykonana pracę, niż
później wypłacać dodatek uzupełniający. Poinformował również o dużym dosprzętowieniu
szkół, pod koniec ubiegłego roku otrzymały one 175 wysokiej klasy tabletów.

Komisja przyjęła przedstawione informacje do wiadomości.

Ad.4. Pan Kąkol zawnioskował, aby w tym roku nie przyznawać nagród i wyróżnień za
osiągnięte wyniki sportowe za rok 2020. Nadmienił, że nie wszyscy sportowcy mieli możliwość
startów w zawodach z powodu pandemii koronawirusa. Dodał, że wszyscy sportowcy powinni
mieć równe możliwości startów w zawodach, a takich możliwości w 2020r. nie było. Ponadto
zasugerował, aby tegoroczne środki przeznaczone na nagrody, o ile jest to możliwe,
wykorzystać w roku 2021, który j est rokiem olimpij skim i kandydatów nie powinno zabraknąć.

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego poinformowała, że wpłynęły dwa
wnioski o przyznanie nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe. % to wnioski MKLS
,,Krajna" i Centrum Sportu i Rekreacji, w których wskazano 15 sportowców spełniających
wymogi do przyznania nagród i wyróżnień (wnioski stanowią za%czniki do niniejszego
protokołu).

Pan Kąkol zwrócił uwagę, że do nagród zostali wskazani sportowcy, którzy mieli możliwość
startów (tenis stołowy, podnoszenie ciężarów), natomiast zabrakło lekkoatletów, dlatego też
jeszcze raz opowiedział się za nie przyznawaniem w tym roku nagród i wyróżnień. Pan Lesinski
powiedział, że sportowiec roku w Polsce był wybrany, dlatego trzeba rozważyć, czy wybrać go
w tym roku w naszej gminie. Pani Miczko zwróciła uwagę, że wśród kandydatów jest także
lekkoatleta, jej zdaniem sportowcy ciężko pracowali, uzyskali dobre wyniki i dlatego należy w
tym roku przyznać nagrody i wyróżnienia. Kierownik Referatu nadmieniła, że w tym roku balu
sportowca ze względu na pandemie na pewno nie będzie, a na nagrody i wyróżnienia są
przeznaczone środki w wysokości 12tys.zł. Pan Kąkol zapytał, czy te środki mogą zostać
przesuni«;te kolejny rok, wtedy nagrody byłyby większe. Kierownik Referatu Irg
odpowiedziała, że jest to kwestia uzgodnień ze Skarbnikiem Gminy. Pani Szlezer zapytała ilu
sportowców bylo wyróżnionych w 20l9r. Kierownik Referatu Irg poinformowała, że było to
11 sportowców. Pani Szlezer zapytała, czy jest kandydat na sportowca roku. Kierownik
Referatu Irg odpowiedziała, że na podstawie osiągniętych wyników kandydatem powinien
zostać Mikołaj Paterek.

Komisja zaopiniowała niejednogłośnie pozytywnie przyznanie nagród i wyróżnień
wnioskowany sportowcom za osiągnięte wyniki sportowe w 2020r. (4 głosy ,,za? przy 1 głosie
,,przeciwnym?)
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Komisja ponadto zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przyznanie nagrody sportowca roku
w kategorii junior dla Mikołaja Paterek za osiągnięcia sportowe w 2020r., szczególnie za
zajęcie 7 miej sca w mistrzostwach świata.

Ad.5. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2020r.

Ad.6. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch poprzednich posiedzeń w
miesiącu grudniu 2020r.

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca
zakończyła posiedzenie.

?tdkołował:
asz Dix

Z-ca Przewodniczącej Komisji
Leszek Ką
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